
Schriftelijke vragen ex artikel 38 RvO inzake het Kerklaantje. 

 
Haarlem 4-April-2010. 

 

Geacht  College, 

 

 De verkeerssituatie op het Kerklaantje al vele jaren 

een probleem i.v.m sluip verkeer. 

Steeds vaker bereiken ons klachten van voetgangers en fietsers over  

de gevaarlijke situatie,s die ontstaan door  automobilisten die oneigenlijk 

gebruik maken van deze verbindingsweg tussen Schalkwijken Vijfhuizen. 

Niet alleen het oneigenlijk gebruik maar ook de snelheid waarmee gereden 

wordt is een grote bron van ergernis voor de andere weg gebruikers. 

Zij belanden soms bijna in de sloot door het rijgedrag op dit landweggetje. 

 

Voor zover het aan ons bekend is liggen de problemen in het feit dat deze 

weg de verbinding is tussen twee gemeenten.  

Te weten Haarlem en Haarlemmermeer. 

Na gesprekken met enige bewoners van het Kerklaantje en met enige  

voetgangers en fietsers is ons gebleken dat er zeer verschillend over  

een eventuele oplossing wordt gedacht. 

Zolang er een agrarisch bedrijf actief is aan het kerklaantje is het vrijwel 

onmogelijk om een algehele afsluiting toe te passen. 

 

Daarom de volgende vragen. 

 

1 Bent u bekent met de situatie? 

 

2 Is het college in overleg met de gemeente Haarlemmermeer 

   nog altijd op zoek naar een goede oplossing? 

 

3 En zo ja, op welke termijn kunnen we daarover in kennis gesteld worden? 

 

4 Is het college het met ons eens dat , zolang er geen echte oplossing  

   gevonden is , er zeer frequent gehandhaafd  dient te worden? 

 

Namens de SP fractie, 

Jan van de Manakker 

 

 


